
Referat fra Baneudvalgsmøde den 4. april 2022 

 

Til stede: Aage Siig Christensen, Peter Tangaa og Ester Kragh 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

 

1. Orientering v/ Aage 

2. Orientering v/Peter 

3. Vinterens arbejde 

4. Frivillige 

5. Evt. 

6. Næste møde 

 

 

1. Aage orienterede om nyt fra bestyrelsesmøderne. Fremover skal bestyrelsen ikke 

automatisk bestå af udvalgsformændene. Man ønsker at kunne trække på andre 

kompetencer. Et vigtigt arbejde i bestyrelsen er nemlig at rekruttere og fastholde 

medlemmerne. På nuværende tidspunkt er der 931 medlemmer. 

 

2. Peter orienterede om de igangværende projekter. Grøftegravningen på hul 12 og hul 17.  

Der er fældet træer på hul 5 og hul 14 og der er etableret en græsvold ved hul 14. 

Derudover er man i gang med plantning af træer. Omlægningen af hul 1 håber man også at 

komme i gang med. Bunkeren skal flyttes til højre og banen skal udvides mod venstre. 

 

3. Se punkt 2 

 

4. Der er brug for frivillige og der vil komme et opslag på hjemmesiden, hvor det nærmere 

præciseres hvilken arbejdskraft der er brug for.   

 

5.  Inden længe vil der blive ændret i ”nøglerne” for banen. Ud fra ca. 10.000 afleverede 

scorekort har man lavet en ny nøglefordeling. 

 

6. Næste møde: 20. juni 2022 kl. 08.00 

               

 


